



# Protokoll

## Styrelsemöte Lingham SK Fotbollssektion

<b>Tid &amp; plats</b>	2017-11-23, klockan 19:00, Lingham		
<b>Närvarande</b>	Gunnar Axelsson	GA	Ordförande
	Mikael Ekman	ME	Sekreterare, Anläggningen
	Jan Exius	JE	Ungdomsansvarig
	Anneli Ingvarsson	AI	Inköpsansvarig 5o7-manna
	Magnus Pettersson	MP	Kassör
<b>Ej närvarande</b>	Gunnar Gustafsson	GG	Ordförande HS
	Rolf Öhlin	RÖ	Anläggningen
	Lena Renholm	LR	Utbildningsansvarig
<b>Föregående protokoll</b>	- Inga anmärkningar.		
<b>Ekonomi</b>	- Både fotbollen och anläggningens ekonomi är i balans. - Binglottokalendrar har gått ut till lagen för att försäljning.		
<b>Inköp&amp; Mtrl</b>	- Äskanden från lagen om materialbehov för 2017 ska lämnas till inköpsansvarig (AI) senast 30 november – allt enligt LSK-manualen.		
<b>Sponsring</b>	- Ligger lågt ft inför fortsatt satsning jan-feb 2018.		
<b>Anläggning</b>	- Besök från Tekniska Verken på gång för att kolla över vattenmätare. - Vi avvaktar att sätta staket till våren – RÖ tar in anbud. - Material för nya bås på A-plan finns – bygge fixas till våren GA. - Beslutas att avvakta söka bygglov för en stor display tills kommunen bestämt vägdragningen. - KVAR: Bullerplattor – JE fortsätter fundera. - AI har tagit hem prov på tussar till stolsbenen. - KVAR: Åkerboplan skötsel – ME - Klagomål har kommit in gällande status på Tulpanplan så den ska ses över också till nästa säsong.		
<b>Utbildning</b>	- SISU:s blankett för utbildningsbidrag finns på väggen i lilla mötesrummet. ÖFF:s utbildningar annonseras på adressen: <a href="http://ostergotland.svenskfotboll.se/ledarutbildning/">http://ostergotland.svenskfotboll.se/ledarutbildning/</a> Ledare som vill gå kurser kontaktar utbildningsansvarig - LR.		
<b>Fotbollsskolan</b>	- Inga besked om lägerbidrag ännu (brukar komma i november).		
<b>Linghamscupen</b>	- Den ekonomiska redovisningen är klar - resultatet i paritet med tidigare år. - F06 och P09 kommer köra cupen tillsammans nästa år.		
<b>Herrsenior</b>	- Alla ledare fortsätter. - Några spelare försvinner men nya kommer till.		
<b>Damsenior</b>	- Planering för kommande säsong pågår, några nya ledare behöver värvas.		
<b>Ungdom (5 o 7-manna)</b>	- JE rapporterade från senaste mötet som det var lite svag uppslutning på. - Styrelsen beslutade att domaransvarig ska utses bland de föräldrar som		

Hemsidor:

Klubben: [linghemssk.se](http://linghemssk.se)

Fotbollen: <http://www.laget.se/LSKFOTBOLL>

Kalender: <http://linghemssk.se/resursbokning/roschedule.php>

	hör till den årskull som utbildas till nya domare för året, d v s för 2018 gäller det P04/F04 – JE meddelar lagen.
<b><u>Östra Nätverket</u></b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- JE och GA deltog på mötet 2017-11-21 där bl a fortsatt samarbete kring ledarutbildningar diskuterades.</li> <li>- Nästa möte blir 2018-03-13 kl 19:00 i Tallboda.</li> </ul>
<b><u>Övrigt</u></b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Kommunen har kallat till samrådsmöte/informationsmöte samma kväll som LSK:s ledarträff d v s den 5/12, fast med start kl 18:00. Det kommer nog bli en kort informationspunkt men diskussionen kan bli längre då kommunen fortfarande vill dra infartsväg mellan Himnabadet och Lingsheden. Om det ska accepteras måste garanti finnas att permanent genomfartsväg västerut dras samtidigt.</li> <li>- ME har svarat på en enkät hur oskyddade trafikanter tar sig över vägarna till/från verksamheten på Lingsheden.</li> </ul>
<b><u>Nästa möte</u></b>	- Nästa styrelsemöte torsdag 11:e januari kl 19.00-21.00 på Lingsheden.

Vid protokollet: Mikael Ekman, LSK Fotboll

Hemsidor:

Klubben: [linghemssk.se](http://linghemssk.se)

Fotbollen: <http://www.laget.se/LSKFOTBOLL>

Kalender: <http://linghemssk.se/resursbokning/roschedule.php>